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FORSKELSBEHANDLING. 

  

Efter at jeg idag på tekst tv har læst at der er stigninger på energi på kr. 4.700,00 og på 
madvarer på kr. 3.000,00 tillader jeg mig venligst at forespørge politikerne om hvad man 
som folkepensionist får at betale disse stigninger idet vi jo er holdt udenfor lønstigninger 
og skattelettelser og den beskedne stigning som folkepensionen er blevet forhøjet med og 
der er jo ikke meget tilbage når man først har betalt skat og jeg syntes derfor at det er en 
uforskammet forskelbehandling af befolkningen idet dem på arbejdsmarket både får 
lønstigninger og skattelettelser . 
  

Jeg og mange andre folkepensionister har ALDRIG kunne forstå at vi for lov at betale de 
forskellige prisstigninger men ingen hjælp får mens dem der er på arbejdsmarked får både 
lønstigninger og skattelettelser til at betale de prisstigninger med. 
  

Det er som om at politikere når de først er kommet ind og sidde på Christiansborg ja så 
har man det med at glemme alt det man lovede førend man blev valgt derind det glemmer 
man og folkepensionister det er bare nogle som er til stor udgift og besvær så dem 
behøver vi ikke tage hensyn til end give dem en anstændig behandling. 
  

Man burde som folketingsmedlem prøve i et år at leve for den ydelse som der gives til 
pensionisterne men det sker jo nok aldrig idet de pensioner som der gives på 
Christiansborg er af en helt anden og noget størrelse ydelse end det man byder 
pensionisterne. 
  

Med venlig hilsen 
Ole Engell Lundstrøm 
folkepensionist 
Brostykkevej 107 
2650 Hvidovre. 
 


